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TOURNAMENT INFORMATION
1. DATE: January 11, 12, and 13, 2012 (Wed., Thu., Fri.) 
日期: 2012年1月11、12及13日
2. VENUE: East Course, Wack Wack Golf and Country Club 

Greenhills, Mandaluyong City
比賽地點: East Course, Wack Wack Golf and Country Club Greenhills, Mandaluyong City
3. ADMINISTRATION: The Women’s Golf Association of the Philippines (WGAP) will conduct the Tournament and shall reserve the right to limit the entries and modify the Tournament in any way it considers necessary. Its decision on all matters related to the Tournament shall be final.
比賽行政 :                  大會保有權利視需要限制參賽人數修訂比賽章程，且對於任何有關比賽事務都有最終決定權。
4. ENTRIES: Entries are open to all amateur lady golfers with a maximum USGA index of 
18.0 or lower (converted USGA handicap of 20 or lower) as of December 2011. Lowest Handicap Index will prevail for Philippine nationals. 

Entries must be submitted on the enclosed form duly certified by the club in which the Competitor is a member.
報名
The Tournament Committee reserves the right to refuse any entry without assigning any reason, in which case the entry fee will be refunded. The Tournament committee also has the right to disqualify any competitor making a false statement on the entry form.
比賽開放給所有業餘女選手，USGA差點20或以下，填寫附件報名表，由所屬球場認證後繳交。大會保有權利拒絕任何報名且無需說明理由，依此可退回報名費。大會也有權對不實報名者取消其比賽資格。
5.   ENTRY FEE:
Entry fee is PHP 7,000.00 or US$ 170.00
報名費                        7000菲律賓幣或是170元美金
Entry fees may be deposited to the following account:

參賽費用請存入以下帳戶
WOMEN’S GOLF ASSOCIATION OF THE PHILIPPINES
PHP Current Account # 0291-0369-37
BANK OF PHILIPPINE ISLANDS
Forbes Park Branch, Makati Metro Manila

菲律賓女子高爾夫協會
Please indicate name of participant on the deposit slip and fax together with the entry form to the Tournament Director as proof of payment.

請用參賽者名稱匯款，並與報名表一同繳交。
5. CLOSING DATE: Entries must reach the WGAP Tournament Director on or before December 30, 2011: 
報名截止日: 2011年12月30日
FAX:
(632) 846-0973
EMAIL:  50thladiesopen@creative-synergy.com
7. CANCELLATIONS: Deadline for cancellations of entries will be on January 5, 2012. No entry fee from a confirmed entrant will be refunded after this date.

        請假                2012年1月5日之後請假比賽將不可退回任何費用。
8. REGISTRATION: January 9 or January 10, 2012 (Monday or Tuesday) 8:00 am to 12:00 noon at the Wack Wack Clubhouse.

        報到             1月9日及1月10日為官方指定報到日。早上8點至中午12點。
9. PRACTICE ROUND: The courtesy of the course will be extended to all participants on any one day of January 9, 2012 (Monday), or January 10, 2012 (Tuesday) 8:00 am to 12:00 noon.
          練習日                球場於1月9日及10日早上8點至12點開放給選手練習。
10. SOCIAL COCKTAIL:    A cocktail hosted by WGAP will be held on January 10, 2012 at the Wack
	
	歡迎酒會
	Wack Clubhouse, immediately after the 4:00 pm Ceremonial Tee Off.

1月10日下午四點在球場會館舉行歡迎酒會。

	11.
	DRAW:
	The Committee will draw Tee-off times. The first day’s pairing and

	
	編組
	tee-off times will be announced at the cocktail reception to be held at Wack

	
	
	Wack on January 10, 2012.

大會排定編組，第一回合編組表將於歡迎酒會時公佈。

	
	
	The Committee, in its absolute discretion, reserves the right to alter the

	
	
	draw if necessary.

      大會保有權利視需要而做更改。


	12.
	AWARDING:
	A special awarding of the prize to the Champion will take place immediately

	
	       頒獎
	after the game, near the 18th  Hole. A formal Awarding Program will be held

	
	
	at 5:00 PM at the Wack Wack Ballroom.

最終回合結束當天將於第十八洞舉行一次特別頒獎，緊接著五點在球場會館再次舉行正式頒獎典禮。

	13.
	PRIZES:
	Awards and Prizes will be given to the following: 將頒發下列獎項

	
	
	A.   Open Championship


	Overall Champion after 54 Holes
	-
	Best Gross 總冠軍

	以下為分組第一至第九。
	
	

	1st  Runner up after 54 Holes
	-
	Second Best Gross

	
	
	

	2nd  Runner up after 54 Holes
	-
	Third Best Gross

	3rd  Runner up after 54 Holes
	-
	Fourth Best Gross

	4th  Runner up after 54 Holes
	-
	Fifth Best Gross

	5th  Runner up after 54 Holes
	-
	Sixth Best Gross

	6th  Runner up after 54 Holes
	-
	Seventh Best Gross

	7th  Runner up after 54 Holes
	-
	Eighth Best Gross

	8th  Runner up after 54 Holes
	-
	Ninth Best Gross

	9th  Runner up after 54 Holes
	-
	Tenth Best Gross


	B.   Intermediate Championship
	

	Class A, Champion
	-
	Best Gross 

	Class A, Runner-Up  -
	Second Best Gross

	A組總冠軍及A組亞軍
	

	Class B, Champion
	-
	Best Gross

	Class B, Runner-Up  -
	Second Best Gross

	B組冠軍及亞軍
	


C.   Special Prizes 特別頒發
Best Net Score for the Day 每日最佳淨桿獎
Nearest to the pin (on assigned par 3) per day
 最近旗位獎(每日指定三桿洞)
	14.
	DRESS CODE:
	As a player, one should dress accordingly.   Cycling or biking shorts, denim

	
	服儀規定
	pants, leggings, jogging pants, haltered tops, backless, plunging necklines,

	
	
	and peek-a-boo shirts are not allowed.

     禁止穿著騎單車的短褲、牛仔褲、窄管褲、慢跑褲、露背裝、低胸上衣等


	15.
	CADDIES:
	Only caddies of Wack Wack may be used.   Tipping is allowed.   Please keep

	
	桿弟
	note of the number and/or name of your caddy.   The current rate is

	
	
	PHP500.00 per round. 只能使用球場桿弟，要付小費，請紀錄所使用的桿弟人數姓名，每回合500披索。

	16.
	EQUIPMENT:
	Clubs may be left overnight with the Caddie Master. Please do not leave

	
	球具
	balls or valuables in your bag. The club will exercise every care, but will not

	
	
	be responsible for any loss or damage.

    可寄放在桿弟站，但勿置放球和貴重物品。
    球場會悉心保管，但不負遺失和損壞之責任。



17. CELLPHONES: Cell Phones and Beepers are not allowed on the course. 
     手機           手機及傳呼機等電子產品不允許在球場內使用。
18. ACCOMODATIONS: Holiday Inn Manila Galleria 住宿
One Asian Development Bank Avenue, Ortigas Center Pasig City, Philippines 1655
Tel (632) 6337111; e-Reservation Link: To be provided at a later date Single/Double Occupancy Rate: PhP 4,000 Net, with buffet breakfast

單/雙人房每晚4000披索
A shuttle from hotel to Wack Wack and vise versa will be provided by WGAP from January 11 to 13. There will be 4 trips going to Wack Wack in the morning, and another 4 trips going back to the hotel in the afternoon.

大會於1月11日至13日提供接駁車穿梭球場與飯店。早上及下午各四個班次。
A limited number of rooms are available at this rate, so confirmation will be subject to availability. Ground transportation from the international airport to the hotel is conveniently available by taxi or airport limo service. The hotel is located approximately 45 minutes from the airport.

房間有限請即早預訂。機場至飯店可搭乘計程車或機場租車，約45分鐘車程。
	19. TENTATIVE SCHEDULE OF ACTIVITIES:
	 比賽行程表
	

	January 9, 2012 :
	Monday
	

	
	8:00 am – 12 noon
	Registration & Practice Round

	                                           1月9日   
	八點至中午十二點
	報到及練習日

	January 10, 2012:
	Tuesday
	

	
	8:00 am – 12 noon
	Registration & Practice Round

	
	4:00 pm
	Opening Ceremony

	
	4:30 pm
	Welcome Cocktail,

	
	
	Announcement of Day 1 Pairings

	                                       1月10日 報到及練習日、開     幕典禮、歡迎酒會及宣布第一回合編組表
	
	

	January 11 – 13, 2012:
	Wednesday – Friday
	Tournament Proper

	
	7:00 am
	Start of Tee-Off

	                                  1月11-13日 正式 比賽日，早上七點開球
	
	

	January 13, 2012:
	Friday
	Awarding Ceremony, Champion

	
	
	18th  Hole

	
	
	Immediately after the game

	
	
	Formal Awarding Ceremony

	
	
	Wack Wack Ballroom

	
	
	5:00 pm

	1月13日 球場頒獎，正式頒獎典禮
	
	


